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Časopis IRT3000 je od 2013. godine još lakše dostupan. Biti 
ćemo s vama kako na društvenim, tako i na poslovnim mreža-
ma Facebook, Twitter i LinkedIn, gdje možete najbrže stupiti s 
nama u kontakt i pratiti aktualne aktivnosti našeg tima.

Sukladno čl. 34., st. 3. Zakona o medijima nakladnik časopisa IRT3000, tvrtka 
PROFIDTP d.o.o. objavljuje podatke o ostvarenom ukupnom prihodu i ostvarenoj 
prosječnoj nakladi (prodanoj i podijeljenoj) za 2017. godinu : 

ukupni prihod: 805.679 kn
prosječna naklada: 1.100 kom

Dragi Jean-Claude, stvari nisu 
tako jednostavne

Hrvatska je doživjela hladni tuš iz 
Bruxellesa – Europska komisija u analizi 
ekonomskog i socijalnog stanja članica EU 
navela je da je Hrvatska ostvarila ograni-
čen napredak u provedbi prošlogodišnjih 
preporuka Komisije, ali strukturne reforme 
nisu napredovale.

Da smo zločesti, rekli bismo: A kako će 
napredovati kad nas, poduzetnike nitko ne 
sluša!

Mjere za poboljšanje poslovnog okruženja 
Europska komisija ocijenila je ponešto bo-
ljima u pogledu smanjenja administrativnog 
tereta i parafiskalnih nameta. 

Kako će se poslovno okruženje poboljšati 
kad se rashodna strana proračuna ne sma-
njuje pa se ne mogu smanjiti ni davanja iz 
plaća i na plaće? Kako će se poboljšati kad je 
u posljednjim izmjenama poreznog sustava 
najvažnije smanjenje pretporeza i poreza na 
dobit pri korištenju službenog automobila, 
dok je istodobno ukinuto neoporezivanje 
reinvestirane dobiti? Zapravo, možete dobiti 
oprost poreza na reinvestiranu dobit, ali 
samo ako zaposlite više novih radnika i 
uložite popriličan novac, a da bi vas oslobo-

dili, morate ispuniti hrpu papira i poslati je 
državi.

Bruxelles kaže da nismo reformirali ni 
javnu upravu. Dragi Jean-Claude, kako ćemo 
reformirati upravu u kojoj savjetnik u jednom 
ministarstvu na državnoj televiziji ispriča da 
je u njemu susjednoj sobi za neku potvrdu 
zahtijevano slanje poštom izjave na papiru na 
kojemu mora biti potpis i pečat tvrtke, dok je 
on izdavao iste te potvrde tvrtkama na teme-
lju njihova zahtjeva putem e-pošte?

Tek sada se država sjetila da bi se mogla 
digitalizirati pa nam omogućiti dostavljanje 
tijelima državne uprave različitih izvješća, 
potvrda, zahtjeva... A svi poduzetnici odavno 
imaju elektroničke potpise kojima se koriste 
za internetsko bankarstvo.

Kako ćemo poboljšati poslovno okruženje 
u državi u koju već godinama nije kročio 
ozbiljan investicijski kapital, a i onaj kapital 
na koji smo jako ponosni, a to su ljudi, bježi 
u irske i norveške? U državi u kojoj se svaki 
dan otkrije da su neki pred zakonom jednaki, 
a neki jednakiji.

I koliko sada treba proći vremena da bi se 
vidjelo hoće li ova vlast te reforme, koje po-
novno najavljuje, početi doista provoditi?




